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sffi"$':*. Zápis
^'U}', z 4. zasedáni Zastupitelstva města Teplá, konaného dne 24.června 20Í5

Přítomni : Businský Jaroslav RSDr., Čap uartin, Erps Tomáš, Gabriková Šárka Mg..,
Hermann Karel, Klepal Martin' Křehký Karel, Lorencová Jana Bc., Matějka Milan,
Veselovský Roman, Zdeněk Purky.t, Šindelár Vlastimil Ing., PhDr. Renata Kreuzová, Mgr.
Eva Novotná

omluveni: Josef Bílek
Bez omluvy : -
občanů:21

Starosta města zaháji| jednání zastupitelstva města (dále jen ZM) v 18.01 hodin. Přivítal
přítomné členy ZM a občany města. Zapisovatelem jednání urěil pana Mgr. Víta Červenku.
Dále konstatoval, že na jednaní je přítomno celkem 14 zastupitelů - zastupitelstvo je
usnášeníschopné. Dále uvedl, že z jednání bude poŤízen audio zátznam pro potřeby městského
úřadu a upozornil' Že pokud bude někdo další pořizovat audio nebo video záznam, nesmí tím
rušit pruběh a účel jednání. Pokud by jej chtěl zveřejnit, je povinen dodrŽet ustanovení zák,č.
10112000 Sb. o ochraně osobních údajů a zákona ě. 89l20I2 Sb. občanského zákoníku.
Uvedl' že zasedéní bylo řádně svoláno a oznámení vyhlášeno vywěšením na úřední desce a
webových stránkách města Teplá dne 16.6.20i5 s programem' který následně dne 16.6.2015
obdrželi všichni zastupitelé.

Návrh Programu:

1) Zahájení 
.

2) Rezignace na mandát a slib noých členů zasfupitelstva
3) Volba ověřovatelů zápisu ze 4. zasedániZM
4) ověření zápisu ze 3. zasedafi ZM
5) Kontrola úkolů
6) Maj etko v é zálrežitosti
7) Bezip|atný převod majetku města Teplá naZIJŠ Teplá, p.o.
8) obecně závazná vyhláška města Teplá č.112015
9) Rozpočtové opatřeni č.2 a ě. 3
10) Fond rozvoje a obnovy bydlení města Teplá
1 1) Darovací smlouva MAS Kraj živých vod, z.s.
|2)YyŤazení osobního motorového vozidla z majetku města Teplá
13) Informace starosty
14) Různé
15) Diskuse
16\Závěr



Ad 1) Zahájení

Starosta přečetl návrh programu .

Usnesení: ffi

PRO:  12 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

Ad 2. Rezignace na mandát a slib nového č|ena zasturlitelstr'a

Starosta všechny přítomné seznámi] s rezignací Mgr. .Iany Čížkové a Ing. Dušana Benče na
mandát zastupitele města Teplá ze dne 22.4.2015 s tím, že dne 23.4.20|5 vznikl mandát PhDr.
Renatě Kreuzové a Mgr. Evě Novotné, které následně sloŽí slib zastupitele. Dále uvedl, Že
člen zastupitelstva obce skládá slib na začátku prvního zasedání zastupitelstva obce, jehoŽ se
po svém zvolení zúčastní. Slib skládá před zastupitelstvem obce pronesením slova ''slibuji'' a
potvrdí sloŽení slibu svým podpisem. Následně přečetl znění slibu:

''S|ibuji r'ěrnost České repub|ice. S|ibuji na sl'ou čest a sr,ědomí, že svoji funkci budu
lykonávat svědomitě, v zájmu města Teplá a jeho občanů a řídit se Ústavou a zákony
Ceské repub|ik5'.''
PhDr. Renata Kreuzová a Mgr. Eva Novotná str,'rdi|y a podepsa|y s|ib.

Starosta ještě uvedl, Že musí zastupitelstvo města schválit odměnu pro neuvolněné členky
zastupitelstva s platností od24.6.2015 ato ve výši 660,-Kč měsíčně.

PRO: I ' t PROTI: 0 r ZDRŽEL SE:

Ad 3. Volba ověřor,ate|ů zápisu z dnešního 3. ieclnání ZM

Starosta za ověřovatele zápisu navrhl pana Ing. Vlastimila Šindeláre a RsDrJaroslava
Businského.

Usnesení:
Fffiffi.
PRO: 14 PROTI: 0 ZDRŽELSE: 0

Ad 4.ověřenÍ zápisu z 3. zasedání ZM. konaného dne 22.4.2015

Starosta konstatuje, Že ověřovateli zápisu ze 3. zasedání zastupitelstva města byli:
Karel Krehký a Josef Bílek. Dotáza| Se přítomného ověřovatele, zda zápis zkontroloval a
ověřil? Pan Karel Křehký uvedl, že zápis zkontroloval a ověřil jeho správnost svým
podpisem.

Usnesení:



Ad 5 .Kontro|a úko|ů z 3 zasedání ZM ze dne 22.'Í.2015

Z usnesení přijatých v rámci 3. Zasedání ZMby|y stanoveny následující úkoly.
- Mgr. Vít Červenka _ žádost na Krajský úřad o r,rydání souhlasu se zŤízenim

přípravného ročníku - splněno
- Mg'. Vít Cervenka - UzavŤít kupní smlouvu s vítěznými uchazeči na prodej traktoru a

vozid|a zn. Renault - splněno
- Jiřinu Růžkovou - podaním žádosti na Krajský pozemkový úřad o bezplatný převod

pozemků - splněno

Na vědomí:

Ad 6. Maietkové záležitosti a sm|our.v o zřÍzení věcnÝch břemen -
Starosta předal slovo paní Jiřině Růžkové.

a)
Prodej črísti p.p.č. 2O4l14 o ýměře cca 150 m2 v k.ú. Beranovk4 obec Teplá Ludmile Ležatkové,
RM prodej nedoporučila.

tIsnesení:

PRO: 14

b)

PROTI: 0

Prodej časti st.p.č. 34912 a časti p.p.č,279713 o výměře cca 30 *' p.o výstavbu garáže manželům
Petře Babejové a Jaroslavovi Babejovi. RM prodej nedoporučila.

PROTI:  0

p.p.č. 535/4 o výměře 3540
Kupní cena je 25 Kč l m2

ZDRZEL SE: O

ZDRZEL SE: O

m. v k.ú. Bezvěrov
Záměr prodeje byl

u Teplé, obec Teplá Jiřímu
zveřeiněn od 1.6.20|5 do

PRO:  14

c)
Prodej části
Licehamrovi.
17.6.2015.

.É



PRO:  13 PROTI:  0 ZDRZEL SE: 1

d )
Prodej časti p.p.č. 53514 o qýměře 2660 m, v v k.ú. Bezvěrov u Teplé , obec Teplá firmě
EIIRAGRI s.r.o. RM prodej nedoporučila

Usnesení:

PRO:  13

e)
Návrh smlour,y o budoucí smlouvě o zř1zeru sluŽebnosti mezi Městem Teplá a02 CzechRepublic
a.s. zastoupena firmou Šrxloy a.s. podzemním komunikačním vedením u"r"3''é komunikačru sítě
pomocí nového optického kabelu na p.p.č. 2879, 707Il3, 10IIl4,2880, 101713 a 1O23l1 vk.u.
Teplá, obec Teplá.

r)
Požádat Krajský pozemkový úřad pro Karlovarský kraj o bezúplatný převod p'p.č.26711 o
výměře 8430 m. v k.ú. Bohuslav u Poutnova, obec Teplá. Jedná se náves.

PRO:  14 PROTI: 0 ZDRZEL SE: O

PROTI: 0 ZDRŽEL sE: 1

s)
Požádat Krajský pozemkový úřad
o ýměře 625 m. a části p.p.č.
se o přístup k nemovitostem.

pro Karlovarský kraj o bezúplatný převod č,ásti p.p.č. 1292
I295lI o výměře 239 m. v k.ú. Beranov, obec Teplá. Jedná

Usnesení:

PRO: ' :4 PROTI:  0 ZDRZEL SE: O



! h)
Zádost společnosti NOSTA-HERTZ spol. s.r.o', která zastupuje společnost CEPS a.s. z titulu
přestavby vedení pod názvem ,,Y4901491- vedení 400kv PRE-VIT..
- o uzavření smlouvy o zřizení věcného břemene č. A.0390-00393 na p.p.č. 225 o výměře
97730 m2 - lesní pozemek a p.p.č. 28112 o výniěře 2446 m2 - lesní pozemek v k.ú. Nezdice u
Křepkovic, obec Teplá
- o uzavření smlour,y o zfizeru věcného břemene č. A.0390-0032 nap,p.č.24711o qýměře 112282
m,lesní pozemek v k.ú. Babice u Poutnova, obec Teplá

PRO:

ffi*

14 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: o

PRO:  14 PROTI:  0 ZDRZEL SE: O

ch)
Příspěvek man.Želům Františkovi Gregušovi a Monice Gregušové ve ýši 26.33I,- Kč dle
pravidel pro poskýoviání příspěvků z rozpočtu města na obnor,u objektů, které se nachžzejí na
i:zemi Městské památkové zóny města Teplá, tedy ve r.yši 10% dle předloŽeného rozpočtu ve qýši
263.3I5,-Kč na opraru fasády byvďého pivovaru čp.2|3 v Teplé, kdy tento objekt je v městské
památkové zóně. . I

PRO:  14 PROTI:  0 ZDRŽEL sE: o

t )

Rada města navrhuje starostu Karla Hermanna jako určeného zastupitele pro pořizováni
územního plánu.

tl s n e s e n Í : z}i{ {*ň..T*d buE. u$ffi
úze io p|lilii#.

PRo: 14 PRoT|: o ZDRŽEL sE: o

ad 7) Bezúp|atnÝ rlřer'od maietku města

Usnesení:

Usnesení:



Paní Markéta Hlávková předkládá zastupitelům soupis majetku města Teplá v celkové
hodnotě 1.203.06I,50'-Kč se Žádostí o převod zaZák|adní uměleckou školu v Teplé, p.o.

PRO:  14 PROTI:  0 ZDRZEL SE: O

ad 8) obecně zár.azná vvhláška města Teplá č. 1/2015

Zastupitelům města byl v pŤíLoze zasIán návrh obecně závazné vyhlášky města Teplá č.
I/2015 o stanovení systému shromaŽďování, sběru, přepravy, třídění, vytlžíváni
a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem na uzemí Města
Teplá.
Rozrrrava: - Zastupitel pan Milan Matějka r,znesl dotaz ohledně přílohy k předmětné
r'yhlášce, zejména pak k určení, zda-|i někde kontejnery uvedené jsou a někde n} a to
jmenovitě v obcích i ulicích a dá|e vznesl dotaz ohledně skutečnosti, že d|e čl. 10 odst. 3 mají
byt popelnice vystaveny před dnem odvozu na místě přístupném a v den odvozu uklizeny.
K tomuto se vyjádřil Starosta Karel Hermann a následně tajemník Vít Cervenka s tím, Že
jednak je toto z důvodu estetického vzhledu, z důvodu neurčitosti času, kdy jsou kontejnery
odváŽeny a z důvodu záboru prostranství. Dále starosta uvedl, že navrhuje schválit
předmětnou vyhlášku bez přílohy. Následně proběhla diskuse o poplatcích za komunální
odpad, do které se postupně zapoj||a Markéta Hlávkbvá, Milan Matějka a starosta Karel
Hermann. Dále vznes|a dotaz paní Mgr. Jana CíŽková. která dotázala zastupitele, z jakého
důvodu jsou v ulici U hřiště v Teplé neustále popelnice mimo odpadní kóje, na coŽ odpověděl
radní města Martin Cáp s tím, Že týo jíž mimo stanovené kóje nejsou a byly mimo ptoto, Že
Se tyto kóje z důvodu rozbítých vrat opravova|y, což potvrdil téžpan Karel Mad'arič st., Že se
tak stalo již po několikáté. Následně t'oprosil Starosta všechny přítomné' aby zachor,ali
pravidla slušného chování. Poté se přihlásil s př.íspěvkem zastupitel Zdeněk Purkyt, který
uvedl, že ne všichni občané města hradí poplatky za svoz směsného odpadu a tedy tuto
povinnost nedodržují. K tomuto se opětovně vyjádřil starosta, ktery uvedl, Že hradit poplatky
za odpad musí kaŽdý občan s trvalým pobytem na uzemi města Teplá. Poté ještě poznamenal
pan Milan Matějka, Že mu jde pouze o kontejnery v majetku města. Posléze bylo přistoupeno
k hlasování o schválení či neschválení předmětné vyhlášky, kdy opětovně poznamenal
starosta města, že dává hlasovat o podobě vyhlášky města Teplá č. I12015 ve znění uvedeném
v pÍí|oze, avšak bez připojených příloh.

PRO:  12 PROTI:  0

].:...*t.:iaš .;, .

ZDRŽEL sE: 2

E.'ii'oiív

ad 9) Rozpočtor,é opatření č.2 a č. 3

Starosta Karel Hermann předal slovo ekonomce paní Evě Rebíkové.

a) rozpočtové opatření č. 212015 dle předloŽené přílohy s označením Rozpočtové
opatření č. 212015. na zák|adě kterého docházi dle ust. $ 16 zákona č. 25012000



vědomí:/

Sb., o rozpoětových pravidlech územních rozpočtů k úpravě rozpočtu o
2.132.909,73 Kč na straně příjmů a o 2.732.909,]3 Kč na straně výdajů.

rozpočtové opatření 3120|5 dle předložené pří|ohy s označením Rozpočtové
opatření č. 3l20I5, na zák|adě kterého dochází dle ust. $ 16 zákona č. 25012000
Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů k úpravě rozpočtu o 586.203,.
Kč na straně příjmů a o 586.203,-Kč na straně výdajů.

ad 10) Fond rozvoie a bvdlení města Tep|á

Starosta uvedl, že pŤi tvorbě webových stránek města Teplá bylo zjištěno, že existuje předpis,
kteý nebyl za celou dobu jeho platnosti nikdy využit a proto předloŽil zastupitelstvu města
návrh na zrušení předpis s názvem Pravidla a zásady' poskytování půjček z Fondu rozvoje a
obnoly bydlení města Teplé, které byly přijat1, usnesením Zastupitelstva města Teplá dne
15.6'201l. Kvysvětlení předal slovo paní Evě Řebíkové. Ta uvedla' že po celou dobu
platnosti předpisu nebyla občany města podána žádná žádost a to zejména z důvodu velmi
přísných podmínek přidělení' kdy se jednalo o čerpání půjček do vyše 200.000,-Kč
prokazatelných výdajů se zárukou za půjčku ve \,ýši 100 % uvedené půjčky.

T.bndú

PRO:  14 PROTI:  0 ZDRŽEL sE: o

ad 11) Darovací sm|ouva s MAS Krai živÝch vod. z.s.

Zastupitelům města by|a zas|ána v příloze Darovací smlouva uzavŤená dle ust. s 628
občanského zákoníku ev. uzavřená mezi dárcem MAS Kraj žiých vod, z.s. se sídlem
Kláštemí 237,TepIá a městem Teplá, se sídlem Masarykovo nám . č. p' 1, Teplá, na zák|adě
kterého bude převeden majetek nabytý během rea|izace projektů obnova obcí v pohraničí,
K'aj živých vod I.' Kraj Živých vod II.' a Karlovarský kraj Zivotní prostředí tak' jak je uveden
v příloze č. 1 - protokol o fyzickém předání a pŤevzeti majetku, který je nedílnou součástí
smlouvy, kdy účetní cena darovaného majetku činí celkem 743.750,-Kč.

b)



Lisnese ní:

PROTI: ZDRZEL SE: O

ad 12) V-vřazení osobního motorového vozidla z maietku města Terrlá

Předmětem dalšího programu zasedání zastupitelstva je schválení vyŤazení osobního
motorového vozidla zn. Škoda Felicia Combi LXI, r'z. 2K4 1335 z majetku města Teplá
s tím. žetoto bude pouŽito zaučclem výcviku JDH, která doloŽí likvidaci VoZu.

''s]lffi .{ď.}t.. ur$

PRO:  14 PROTI: ZDRŽEL sE: 0

Ad 13) Informace starostt'

Starosta města Karel Hermann doslovně uvedl následuiící:

Máme za sebou vice než půl roku ve funcích a myslím, že pro všechny nováčky to
byla hodně studená sprcha a je třeba si přiznat. že dě|áme chyby a to at' už z pŤemíry snahy
nebo z neznalosti a nedostatku zkušeností. Myslím, žekaždý znáslž měl chvilku, kdy si řekl.
že já trouba do toho vůbec lezl . To hlavně v případech, kdy zjistíme, Že selský rozum je fajn,
ale opravdu nestačí. Jsem velice rád, že jsme neudělali radost některým spoluobčanům a
nesplnili jejich veřejně vyřčená pŤání a město Teplá stále existuje a funguje a to i přes
chvilkové přejmenováni na obec Velemín, ke kterému došlo na nových stránkách. Je vidět, Že
město žije,pracuje azměny atmosféry si všiml každý.

Mnozí si jiŽ jistě všimli přepracovaných webových stránek. Cílem nebylo mít něco
extra, ale jednoduchost přehlednost a dostupnost informací. Každá srandička něco stojí a
snaŽili jsme se o kompromis mezi cenou a funkčností. Jak to dopadlo, posuďte a dejte nám
vědět. Absolvovali jsme školení, umíme stránky ovládat a jsme schopní některé věci
přizpůsobit. Na obsahu jsme pracovali moje maličkost, Jirka outrata, K. Bílá a Petra Horská.
Chybějící informace postupně společně s Vámi doplníme.

Asi nejde nezmínit to co je vidět na první pohled a to je Lidická. Šli.jsme do rizlka a
vyzkoušeli jsme novou technologii. Vnímáme reakce našich občanů, tak i reakce návštěvníků.
Chci k tomu říci jen tolik, Že v Lidické ulici neprobíhá celková rekonstrukce, ale oprava
k umoŽnění a zajištění sjízdnosti ane|zeji srovnávat například s ul. CSA, kde je poloŽen nový
asfaltový povrch. Vysvětlovali jsme, proč nedošlo k celkové rekonstrukci a důvody jsou



celkem pochopitelné. Hlavní důvod finance a rozjetý projekt celkové rekonstrukce Školní Ža
více než 30 mil. Dejme tedy všem zúčastněným šanci dokázat, Že technologie funguje a
posuďme po první zimě účelnost vynaloŽených prostředků. Jsem přesvědčen, Že se o Lidické
budeme bavit ještě mnohokrát. Termín dokončení prací je konec měsíce června a to jak
v Lidické tak v ČSA.

Dále se chci krátce vyjádřit téŽ k ceníku, který schválila rada města a který se týká
podávání informací dle ust. Zákona č. 10611999 Sb., o svobodném přístupu k informacím,
zejména pak kpoloŽce uvádějící částku ve výši 200,-Kč za hodinu' která se týkáuhrady za
nadměrnou práci úředníků. Tato poloŽka připadá v úvahu ne vždy, ale pouze tehdy, jestliŽe
v případě poskýování informací musí úředník trávit větší čas např. kopírováním příloh, či
samotné velmi objemné informace.

Rád bych nyní přešel k diskusi a nechal zastupitele a Vás se ptát na to co vás zajimá a
z informací starosty udělal informace zastupitelstva a rady. Určitě máte i Vy čím informovat
nás. NeŽ však předám slovo, chci se přece jen něčím pochlubit a to dvěma občany našeho
města. Všichni můŽeme bý pyšní na dva nové drŽite|e Z|atých kŤížů za více než 80
bezp|atných odběrů krve. Měl jsem tu čest bý při předávaní v Karlových Varech s nimi a za
město předat malou pozornost. Jsou to pánové Martin Hemza a Zo|tán Kanát. Chci jím ještě
jednou Za nás poděkovat. Velice si toho vážíme. Díky.

Ad 14) Různé

Ad 15) Diskuse
- Martin Hemza- měl dotaz ohledně zákona o poskytování informací s tím, Že ten' kdo

si o informaci žádá a ačkoliv je vyzván, tak si tuto informaci nemusí vyzvednout a
zaměstná úřad steině.

. Martin Čap _ úřaá můŽe žádatvyp|acení zálohy'
- Tajemník - úřad mfňe žáda\zá|ohu.
- Mg'. Jana ČíŽková _ měla dotaz, zda-Ii by nebyl problém na nových webových

stránkách zřídit sekci smlour,y s tím, aby zde byly uveřejňovány smlouvy uzavřené
městem nad 500.000,-Kč a dále uvedla, Že smlouvy nad 500.000,-Kč musí bý
zveřejňovány dle zákona.

- Starosta _ uvedl, že t71.o smlouvy jsou na profilu zadavate|e, kam je osobně vkládal a
kontroloval.

- Mgr. Jana Čížková - uvedla , Že tam nejsou.
- Klepal - uvedl, že může bý na nových stránkách odkaz na příslušný portál.
- Starosta_ uvedl' Že tuto věc překontroluje.
- Mgr. Eva Novotná _ dotaz ohledně uzavřené smlouvy se společností Pharma Media

CzechRepublic, a.s.
- Starosta_ smlouvu uzavŤe| on, ale jednal tajemník.
- Tajemník _ jedná se o smlouvu Ve výši 1.200,-Kč zarok na umístnění reklamního

panelu v budově zdravotního střediska.
- Ing. Vlastimil Šindelar - měl doÍaz ohledně doladění jizdnichřádů autobusů, zejména.

Teplá - Toužim s tím, že tento spoj jede 30 minut, což je dlouhá doba.
- Starosta - budeme jednat a jiŽ jsme jednali, zejména ohledně navazujicích spojů od

K.Varů aP|zně.
- PhDr. Renata Kreuzová _ měla dotaz ohledně skutečnosti, že by|a předloŽena Žádost

ředitelky Zák|adní školy v Teplé paní Mgr' Leheňové o vyplacení odměny ve výši



10.000,-Kč za pŤípraw a rca|izaci oslav výročí školy s tím, zda-|i si může paní
ředitelka navrhnou a schválit odměnu?

- Starosta - dle směrnice si musí navrhnout sama a schvaluje ji rada města.
- Milan Matějka - předložil radě města ke schválení návrh na projednání řešení

dopravní situace u pošty v Teplé s tím, Že všichni ví o tom, jaká je v tomto místě
situace, kdy tam není možné parkovat' anižby toto nebylo řešeno policisty.

- Starosta - starosta poděkoval panu Matějkovi za předloŽené řešení s tím' Že se tímto
určitě rada města bude zabývat, a|e poznamena| Že by zejména zastupitelé měli jít
příkladem a dáIe poznamena|, že je výborné, kdyŽ někdo nechá toto zpracovat.

- Pan Z1kl vznes| dotaz, zda-|i se bude vedení města zabývat pitím alkoholu na
veřejnosti.

- Starosta - b;Ívalé zastupitelstvo se tímto jiŽ zabývalo s tím, že d|e platné vyhlášky se
můŽe timto zabývat Policie ČR, také k tomuto přispívá neukázněnost místních
prodejců vietnamců.

- Martin Čap - vietnamec přislíbil, že z|epši prostor pro parkování před jeho prodejnou
- Jaroslav Kehrt - poznamena|, žeje tam zákaz vjezdu.
- Ing. Dušan Benč - se vyjádřil k občanům a voličům s tím, co ho vedlo k jeho rezignaci

na funkci zastupitele města Teplá s tím, že se nechce nést odpovědnost za cbyby
současného vedení, dále se vyjádřil k dopravní situaci, kdy je nutné vycházet zreá|u,
který zďe je a poukáza| na poslední vyjádření ve zpravodaji města. Jinak poukázal na
to, žejezdí denně ke svému domu v zákazu vjezdu s tím, že očekává řešení policisty
Policie CR a dále uvedl, že zde chybí dodatková tabulka Dopravní obsluze vjezd
povolen.

- Starosta _ vza| na vědomí důvod rezignace pana Benče a k tomu se vyjádřil s tím, že
měl týo chyby tak, jak je napsal do rezignace, uvést či nastínit v případě, Že o ni
věděl, či ji viděl' Dále uvedl, Že nikdo zvedení nedělá žádné chyby úmyslně. To samé
uvedla při své rezignaci paní ČiŽková

- Mgr. Jana ČíŽková_též se vyjádřila k rezignaci
- Starosta - své k tomu jiŽ řekl. 

.

Ad 16) Závěr

Yážení členové zastupitelstva,vážení spoluobčané, děkuji Yámzaúčast na dnešním čtvrtém
jednání zastupitelstva města Teplé. Hezký večer a dobrou noc.

Závěr : 19'40 hodin

Zapsal: Mgr.

ověřovatelé:

Vít Červenka dne

RsDr. Jaroslav Businský

Ing. Vlastimil Šindelar

dne

starosta - Karel Hermann

místostarosta - Martin Klepal

d"" .Šť-,,,.ó. ' . ..z o 7)-


